
Zápis z OV Staročernsko 
 
Termín: 08. 06. 2023 v 18:00 

Místo:   restaurace U Kosteleckých v Černé za Bory 

Účastni: Ondřej Jaroš, Martin Plaček  

Hosté: Jan Procházka – starosta ÚMO IV Pardubice 

 
 

Zahájení 
a) Předseda OV zahájil schůzi a seznámil s programem schůze OV 

 

Termíny Osadních výborů 
a) Byl odsouhlasen mimořádný termín konání schůze OV a to 10. 09. 2023 v 18:00, 

restaurace U Kosteleckých v Černé za Bory z důvodu přípravy setkání občanů ve 

Staročernsku. Účast členů osadního výboru nutná! Akce setkání občanů je 

naplánována na sobotu 16.09.2023 

Akci můžeme pořádat až po odsouhlasení majitele soukromého pozemku, na 

kterém se v minulosti pořádaly a pokud plocha bude ve vyhovujícím stavu pro 

naše potřeby (bezpečnost). Nyní na pozemku probíhá výstavba RD a je na něm 

umístěn stavební materiál. 

 

Vyhodnocení veřejného projednání územní studie Staročernska 
 

a) Plánovaný rozvoje v okolí průmyslové oblasti Starzone. 

b) Za osadní výbor jsem na obecní úřad MO IV Pardubice předal žádosti občanů, 

které jsme předem projednali na úřadu hlavního architekta města Pardubice: 

 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

V Pardubicích dne 05.06.2023 
 

Věc: Schůze k územní studii Staročernsko – Černá za Bory 
 
Přítomni: Zuzana Kavalírová, Jan Procházka, Ondřej Jaroš, Jaroslav Mlateček, Ivana 
Votavová 
 
Vážení, na odboru hlavního architekta proběhlo jednání ve věci zpracování územní studie 
výstavby občanské vybavenosti. Z jednání vyplynuly následné žádosti, které bychom rádi 
předali dále: 

• Vážené vedení města Pardubic, Městský obvod Pardubice IV se obrací na Vás s 

žádostí o přidání podmiňující investice do územní studie. Konkrétně se jedná o 

vybudování osvětlené cyklostezky se zelení, která propojí Staročernsko (od 

mostku v ulici Na Brázdách) s plánovanou cyklostezkou okolo občanské 

vybavenosti v severní části. Tuto investici by měl hradit investor. Věříme, že tato 

investice přispěje ke zlepšení dostupnosti města pro cyklisty. 

• Obracíme se na Vás jako na odborníky v oblasti dopravního bezpečnostního 

auditu. Žádáme Vás o provedení dopravního auditu v dané lokalitě a zjištění, 

zda stávající kapacita dopravní infrastruktury bude dostačující pro budoucí 

výstavbu občanské vybavenosti v plánovaném rozsahu v územní studii. Chtěli 

bychom mít k dispozici výsledky auditu, které nám pomohou posoudit, zda jsou 

plánované rozšíření a úpravy infrastruktury dostatečné k zabezpečení bezpečné 

dopravy v této oblasti.  

• Dovolujeme si Vás požádat o doplnění regulace výšky a umístění reklamních 

poutačů (stožárů) do textové části územní studie. Jedná se o důležitou záležitost 

pro estetickou stránku městského prostředí a dodržování zásad kladených na 

ochranu vizuálního prostoru. Rádi bychom tedy viděli, aby územní studie 

obsahovala jasnou regulaci, která by definovala přesná kritéria pro výšku a 

umístění reklamních poutačů. 

 
Děkujeme Vám předem za Vaši spolupráci a brzké vyřešení naší žádosti. 
 



 

 

Požadavky na ÚMO IV 
a) žádáme, aby stavební firma, která prováděla zemní práce ve vozovce v ulici 

Podhumenská, uvedla stav vozovky do původního stavu 

b) žádáme, aby byla v ulici Dubská u RD č.p. 75 a naproti řadovce s č.p. 71, 72, 73, 

74 zřízena dešťová kanalizace. V daném místě, při vydatných deštěch, vznikne 

na komunikaci vodní plocha o rozměrech 8x2m o hloubce 10 cm, která nemá 

kam odtéct. Ohrožuje to provoz na komunikaci a přilehlá obydlí. Rádi bychom 

Vás požádali o Vaši podporu v této záležitosti. 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

c) žádáme o realizaci „Místa pro přecházení“ přes ulici Borská z ulice Dubská a 

Podhumenská z důvodu zvýšení bezpečnosti přecházení ulice Borské směrem 

k autobusovým zastávkám. Prosíme o Vaši podporu v této věci, která by přispěla 

k zajištění bezpečnosti chodců na této frekventované silnici. 

 

  
 

 



 

 

 

 

 

 

 

d) na základě žádosti občanů navrhujeme umístění makety policejního důstojníka 

vedle silnice vedoucí do obce ze směru od Sezemic. Toto opatření by mohlo 

pomoci k dodržování nejvyšší dovolené rychlosti a tím i ke snížení rizika 

ohrožení chodců. Pokud byste nám mohli poskytnout podporu v této věci, byli 

bychom velmi vděční. 

 
 

e) Prosíme o pohnojení obecního stromu, na který v obci Staročernsko umísťujeme 

vánoční ozdobení. 

f) Žádáme o přenastavení nově umístěného zrcadla v ulici Podhumenská. Spodní 

zrcadlo by bylo vhodné natočit více doprava z pohledu ulice K Pustinám. 

 

Závěr, dotazy  
a) Starosta J. Procházka nás informoval o aktivitách v našem obvodě. 

b) Po zrekonstruování veřejného osvětlení v ulici Borská se plánuje umístit 

stacionární měření okamžité rychlosti – řešení je výhodné tam, kde je zapotřebí 

vynutit dodržování rychlosti v nejbližším okolí radaru.  
c) Diskuse 

 

09. 06. 2023 

Zápis provedl Ondřej Jaroš 


